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Aanwezig: m i n i s t e r - p r e s i d e n t Den Uyl en de m i n i s t e r s 
Duisenberg, Lubbers, Pronk, Van der S t e e / 
Van der Stoel en Westerterp en staatssecre
t a r i s B r i n k h o r s t 
Voorts z i j n aanwezig de heren De Geer (VM) , 
De Grooth (EZ), Ocrt (Fi) en Van Swinderen 
(BuZ) 

S e c r e t a r i s : mr.J.P.M.H.Merckelbach 
A d j u n c t - s e c r e t a r i s : drs.A.J.van Galen Last 

1• Notulen van de vergadering van 17 j a n u a r i 1975 
(nr.6832 en 6832b) 

De notulen worden v a s t g e s t e l d na de w i j z i 
gingen opgenomen i n b i j l a g e I . 

2. Mededelingen 

Geen onderwerpen 
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De heer De Grooth p l e i t voor een snellere 
invoering van de r e g e l i n g zodat Italië ervan zal 
kunnen p r o f i t e r e n , hetgeen aanleiding zou kunnen 
geven t o t een meer p o s i t i e v e o p s t e l l i n g van de z u i 
d e l i j k e landen van de Gemeenschap. 

Sta a t s s e c r e t a r i s Brinkhorst antwoordt dat 
de r e g e l i n g z a l werken met een cumulatief systeem 
van c r i t e r i a , die voor Italië heel anders u i t v a l l e n 
dan voor het Verenigd K o n i n k r i j k , zoals met name 
het g r o e i c r i t e r i u m . 

3.3. Regionaal b e l e i d 

S t a a t s s e c r e t a r i s B r i n k h o r s t merkt op dat 
de vraag, welke i n v l o e d u i t k e r i n g e n u i t het r e g i o 
naal fonds dienen t e hebben op het n a t i o n a l e steun
b e l e i d , grote moeilijkheden o p l e v e r t . Het Verenigd 
K o n i n k r i j k w i l z i c h i n d i t o p z i c h t t o t a a l n i e t b i n 
den . 

M i n i s t e r Lubbers vraagt of het j u i s t i s 
dat de Commissie een r i c h t l i j n w i l o p s t e l l e n over 
het maximaal toegelaten steunbedrag, zowel n a t i o 
naal a l s communautair. Als d i t zo i s , verwacht men 
dan een harde r i c h t l i j n en moeilijkheden met Italië, 
als er eisen worden g e s t e l d ten aanzien van de be
stedingen u i t het fonds. 

S t a a t s s e c r e t a r i s B r i n k h o r s t antwoordt dat 
ten aanzien van Italië een d u i d e l i j k e scheiding moet 
worden gemaakt tussen t h e o r i e en p r a k t i j k . I n t h e o r i e 
z u l l e n de c r i t e r i a o n g e t w i j f e l d worden aanvaard. Van 
een r i c h t l i j n van de Commissie over de maximale 
steun s t e l t spreker z i c h vooralsnog n i e t a l t e veel 
voor. 

Volgens de m i n i s t e r - p r e s i d e n t neemt het 
Verenigd K o n i n k r i j k het standpunt i n , dat de gelden 
ontvangen u i t het r e g i o n a l e fonds v o l l e d i g naar 
eigen goeddunken besteed moeten kunnen worden. Spre
ker i s het h i e r v o l s t r e k t n i e t mee eens en v i n d t de 
i n de conclusies van de coördinatiecommissie voor
gestelde n o t u l e n v e r k l a r i n g dan ook n i e t hard genoeg. 
De huidige B r i t s e houding i s een s l e c h t voorteken; 
op die manier komt er van een w e r k e l i j k Europees 
regionaal b e l e i d n i e t s t e r e c h t . Spreker vraagt zich 
trouwens af wat e i g e n l i j k de waarde i s van een 
n o t u l e n v e r k l a r i n g . J 
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S t a atssecretaris Brinkhorst antwoordt 
dat het de bedoeling i s om op basis daarvan na 
het referendum de zaak opnieuw aan de orde t e 
s t e l l e n . De uitbouw van het regionaal b e l e i d 
houdt n i e t op met het referendum. Bovendien 
staan er nog v e r s c h i l l e n d e zaken open. Het i s 
echter om t a c t i s c h e redenen onverstandig om nu 
moeilijkheden t e maken. 

3.4. Voorbereiding producenten-consumentenoverleg 
over energieproblemen 

S t a a t s s e c r e t a r i s B r i n k h o r s t merkt op 
dat de conclusies z i j n opgesteld zonder dat de 
r e s u l t a t e n van het IEA-overleg te P a r i j s d a a r b i j 
konden worden betrokken. 

De m i n i s t e r - p r e s i d e n t i n f o r m e e r t of er 
a l i e t s over de datum van de c o n f e r e n t i e en de 
deelneming van de Gemeenschap bekend i s . 

M i n i s t e r Van der Stoel merkt op dat het 
voorbereidend overleg b e t r e k k i n g z a l hebben op de 
conferentieprocedures, alsmede op de agenda. 

M i n i s t e r Lubbers vraagt z i c h af i n hoe
verre het mog e l i j k i s het overleg d i t karakter t e 
l a t e n behouden, nu de Verenigde Staten zo 
concreet a l l e r l e i punten op t a f e l leggen. 

Volgens m i n i s t e r Van der Stoel i s het 
inderdaad n i e t ondenkbaar dat ook meer materiële 
punten aan de orde komen. 

S t a a t s s e c r e t a r i s B r i n k h o r s t voegt hieraan 
toe dat volgens de Verenigde Staten eerst dan 
mat e r i a a l overleg kan plaatsvinden a l s er tussen 
de consumentenlanden overeenstemming bestaat. Deze 
i s echter nog ver t e zoeken. 

De m i n i s t e r - p r e s i d e n t v i n d t de problematiek 
van de EEG-vertegenwoordiging i n het l i c h t van een 
permanent Frans v o o r z i t t e r s c h a p zeer merkwaardig. 
Hierdoor k r i j g t de c o n f e r e n t i e , d i e n a t u u r l i j k 
moet plaatsvinden, wel heel s t e r k een door F r a n k r i j k 
geëntameerd en gedomineerd k a r a k t e r . 

M i n i s t e r Van der Stoel d e e l t mede dat 
volgens een telegram van hedenmorgen u i t P a r i j s 
de meerderheid b i j het IEA-overleg akkoord s c h i j n t 
t e gaan met een Frans v o o r z i t t e r s c h a p . A l l e e n de 
VS-vertegenwoordiger Enders zou een d a g e l i j k s 
roterend v o o r z i t t e r s c h a p hebben voorgesteld. 


